

16-0-31

SGN 240



Guaranteed Analysis

Total Nitrogen (N).....	16.0%
Soluble Potash (K ₂ O).....	31.0%
Sulphur (S)	10.0%
Calcium (Ca).....	0.50%

Derived from:

Polymer-coated sulphur-coated urea (#2022739S Fertilizers Act), urea, sulfate of potash, and calcitic limestone.

Directions for use:

- Apply only as directed. Apply to turf.
- Apply 1.45 kg (3.2 lb) of product per 93 m² (1,000 ft²) to obtain 0.45 kg (1.0 lb) of potassium.
- Apply 16-0-31 any time when the turf needs fertilizer.
- Watering in is recommended to assist in working the product into the turf.
- Allow 5-7 days before seeing a visual response from the application.
- Use a clean dry spreader. Do not leave unused product in the spreader.
- Store in a clean, dry location.
- Partially used bags should be closed by folding over the open end and securing.



Danger

HAZARD STATEMENT

May cause allergy or asthma symptoms or breathing difficulties if inhaled. May cause an allergic skin reaction. Suspected of causing cancer.

PRECAUTIONARY STATEMENT

Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Avoid breathing dust. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection and face protection. Wear respiratory protection.

IF exposed or concerned: Get medical attention. IF ON SKIN: Wash with plenty of water. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. If skin irritation or rash occurs: Get medical attention. IF INHALED: remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. If experiencing respiratory symptoms: Call a POISON CENTER or doctor. Specific treatment (see information on this label).

Store locked up.

Dispose of container in accordance with local, regional, national and international regulations.

In the event of an emergency involving dangerous goods, call CANUTEC at 1-888-CAN-UTEC (226-8832) or 613-996-6666.

Net weight:
22.68 kg | 50 lb

Vendor Item #: 16031B

Lot#:

16-0-31

SGN 240



Analyse garantie

Azote total (N).....	16.0%
Potasse soluble (K ₂ O)	31.0%
Soufre (S).....	10.0%
Calcium (Ca).....	0.50%

Dérivé de :

Urée enrobée de soufre enrobée de polymère (#2022739S et *Loi sur les engrais*), urée, sulfate de potasse, et calcaire calcitique.

Mode d'emploi :

- Appliquer seulement selon les recommandations. Appliquer au gazon.
- Appliquer 1.45 kg (3.2 lb) du produit par 93 m² (1,000 ft²) pour obtenir 0.45kg (1.0 lb) potassium.
- Appliquez le 16-0-31 à tout moment lorsque le gazon a besoin d'engrais.
- Il est conseillé d'irriguer pour faciliter la pénétration du produit dans le gazon.
- Prévoyez 5 à 7 jours avant de voir une réponse visuelle de l'application.
- Utiliser un épandeur propre et sec. Ne pas laisser du produit non utilisé dans l'épandeur.
- Conserver dans un endroit propre et sec.
- Les sacs partiellement utilisés doivent être fermés en repliant l'extrémité ouverte et en la fixant.



Danger

MENTIONS DE DANGER

Provoque une irritation cutanée. Provoque une sévère irritation des yeux.

CONSEIL DE PRUDENCE

Se procurer les instructions avant utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Éviter de respirer les poussières. Les vêtements de travail contaminés ne devraient pas sortir du lieu de travail. Porter des gants, vêtements de protection, équipement de protection des yeux et du visage. Porter une protection respiratoire.

EN CAS d'exposition prouvée ou suspectée: Consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU : Laver abondamment à l'eau. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: Obtenir des soins médicaux. EN CAS D'INHALATION : Transporter la personne à l'extérieur et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer. En cas de symptômes respiratoires : Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou médecin. Traitement particulier (consulter cette étiquette pour information).

Garder sous clef.

Éliminer le récipient conformément à la réglementation locale, régionale, nationale et internationale.

Aucun(e) connu(e). En cas d'urgence mettant en cause des marchandises dangereuses, composez CANUTEC au 1-888-CAN-UTEC (226-8832) ou au 613-996-6666.

Poids net:
22.68 kg | 50 lb

Poste fournisseur # : 16031B

Numéro de lot :